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Сигурно је да ће на митингу бити више десетина хиљада људи. Србија се пробудила из
ноћне море, а власт ће тога данас постати свесна.

  

  

Ово Бојан Пајтић, лидер Демократске странке, каже у интервјуу за „Блиц” уочи
данашњег митинга који демократе организују у Београду под слоганом „Осветли Србију”.

  

Шта очекујете од митинга?

  

- Да одагна страх који се надвио над Србијом. Да врати наду. Да покаже овој земљи да
у њој још увек и те како има одлучних и пристојних људи. Данас је стандард грађана за
30 одсто лошији него пре само три године. Пензије се противуставно смањују. У марту се
Србија задуживала 404 евра у секунди, у чему смо неславни светски рекордери.
Државом владају плагијатори и незналице. Министар правде вређа адвокате, министар
просвете учитеље, наставнике и професоре. Суспендовано је право на различитост и
право на критику власти. Србија је једина земља у којој грађани морају да штите
заштитника грађана. Само ако се побунимо, можемо ствари променити.

  

Ко су тих више десетина хиљада људи које очекујете?

  

- Осиромашени радници којима су смањене плате, опљачкани пензионери којима су
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противуставно умањене пензије, понижени просветни и здравствени радници, сви они
који не пристају на понижење и лаж, а на митинг смо позвали и странке које одбацују
сваку сарадњу са режимом Александра Вучића.

  

Које су кључне поруке које ћете послати?

  

- Демократска странка нема избора и нема више права ни на једну једину грешку. ДС
мора да стане на пут аутократији и владавини страха, незнања и лажи. Неолибералној
идеологији СНС-а по којој сви грађани све више и више постају робље крупног капитала
супротстављамо концепт хуманог капитализма здраве конкуренције и озбиљне
социјалне одговорности. Максима да су сви исти довела нас је довде. Показаћемо да то
није тачно. Да постоји пристојна, паметна, поштена, цивилизована Србија. И да је јако
бројна.

  

Утакмица Црвена Звезда - Партизан је такође данас. Да ли се плашите да може
доћи до инцидената?

  

- Упозоравам режим да и не помишља да режира било какав инцидент.

  

А шта ће ДС дан после митинга?

  

- Настављамо борбу у целој Србији. Од града до града, настављамо борбу до одласка у
историју оних чије ће се владавине Србија у будућности стидети. Оних којима закон
лежи у топузу.

  

(Блиц) 
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